

Referat for Skydeudvalgsmødet

tirsdag den 21. februar 2017, 17.30 – 20.30

Afholdes hos DGI Nordsjælland, Frederiksværksgade 16, 3400 Hillerød
Mødet starter med let forplejning

Deltagere:

Peter Vester Fabrin, Svend Bodilsen, Andreas Gradischnig og Jørgen Busch.

Mødeleder: Dorthe Overgaard

Referent: Hans-Henrik Ellekær

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat af mødet den 16. januar 2016
2. Tilføjelser til dagsorden
3. Afrapportering fra administrationen
4. Regnskabsopfølgning, herunder økonomisk status. Regnskab fremsendt.
5. Skydemøde i København – referat
6. Stævnefordelingsmødet 24. februar
7. Årsmøde/idrætsmøde 30. marts
8. Nordsjællandsmesterskab 50 meter 2017
9. Fokuspunkter
10. Eventuelt

1. Godkendelse af referat af mødet den 16. januar 2017

Referat:

Referatet godkendt.

2. Tilføjelser til dagsorden

Referat:

Andreas Gradischnig går før mødet er slut.
Dorthe har referat fra formandsmøde ØST.

DM turen ungdom – turledere? Svend og Gitte.

(Foreløbig 64 tilmeldte, men mangler tilmelding fra Frederikssund, Ølstykke og Helsingør (vi har plads til 115).

Ansøgning om teknisk bistand fra Skydebaneforeningen Nordsjælland.

3. Afrapportering fra administrationen

Foreningsbesøg Helsingør Salonskytteforening. Aktiv bestyrelse med mange ideer, de holder overnatning med skytterne, de har tidligere prøvet Skytteunionens holdtræningskoncept, men der var meget fysisk træning og derfor er de lidt

Foreningsbesøg i Hjemmeværnets Skyttelaug. Pistolforening som skyder under Borupgårdsskolen. Aktiv forening og nu to mand på Træner 1 Pistol. En skytte tilmeldt Stationschefkursus.

Foreningsbesøg Hillerød Skytteforening. Talt om pistoludvalgets udfordringer og behovet for foreningsopbakning til skydningen i Nordsjælland. Der er stor interesse i pistolterræn i foreningen.

ATK-introaften i Ølstykke. Overværede en test ISSF-finaleskydning med tilskuere, småstøj og snak og musik på banen. ISSF har besluttet, at alle finaler skal have musik under afviklingen og har lavet en "officiel" ISSF-playliste på Spotify. Super sjov aften og skytterne skyde fint med musik.

Pistolaktivitetsmøde. 13 tilmeldte og mange nye. God debat om pistolskydning generelt og stor interesse i pistolterrænstævnerne til maj og september. Fik fortalt om skydningens organisering i Nordsjælland.

Der er afholdt pistolhjælpetrænerkursus i Jægerspris Skytteforening med 10 kursister. Vi aflyste riffelhjælpetrænerkurset, da der bare var 3 tilmeldte.

Der afholdes Stationschefkursus pistolterræn på søndag med 12 tilmeldte.

Referat:

4. Regnskabsopfølgning,

Aktuelt regnskab medsendt. Regnskabet 2016 er afsluttet og kontrolleret. Regnskabet 2017 mangler at få periodiseringerne bogført, så det er ikke retvisende endnu.

Referat: Ingen spørgsmål.

5. Skydemøde i København.

Kort redegørelse og snak om mødet

Referat: Dorthe fortalte om mødet, som blev afviklet seriøst, men ikke noget konkret tiltag. Våbenrådet er besluttet.

6. Stævnefordelingsmødet 24. januar

Kort redegørelse og snak om mødet

*Referat: Frederikssund, Daugløkke, Ølstykke.
Saxegård og Hanebjergstævnet bliver ikke til noget i 2017, der er ingen interesserede foreninger, der vil afholde stævnerne.
Geværræn Jægerspris 26.-27. september.*

7. Nordsjællandsmesterskab sommeren 2017

Hvordan får vi stævnet til at være en heldagsoplevelse, hvor folk har lyst til, og mulighed for, at blive i længere tid?

Forplejning – hvad gør vi?

Skal vi have Gitte Thomsen eller hyre en pølsevogn?

Peter Larsen kaffe kommer gerne med en vogn, hvor der kan sælges kaffe.

Skal der være andre aktiviteter, eksempelvis faldmålsstævne eller airsoft?

Måske en hoppeborg til børnene, legepladsen på Hanebjerg er dødkedelig.

Referat: Gitte fik god ros til sidste Nordsjællandsmesterskab i 2016, så hun skal spørges. Svend taler med Gitte om hun har lyst.

Airsoft og faldmål skal med til Nordsjællandsmesterskab som event.

Bueskytterne skal også med, tal med Palle fra Hjemmeværnets Skyttelaug.

8. Årsmødet 30. marts

Indlæg fra Rune Fjord Marschall om Foreningsudvikling.

Skal vi have et andet indlæg?

Hvordan gør vi årsmødet visionært og fremadrettet og ikke tilbageskuende?

Referat: Dorthe fortæller om årsmødet i Gymnastik og Fitness og Runes indlæg om BDFL Foreningsudvikling. Holdtræningskonceptet skal ikke berøres på årsmødet, før det er klart til at sættes i gang. L2017 skal på som punkt, da tilmeldingen slutter et par uger efter.

9. Fokuspunkter

Referat:

Dorthes forslag til nordisk program skal afprøves og skytterne skal efterfølgende udfylde spørgeskemaer (HH).

Dorthe vender tilbage med et oplæg. 22. april blev nævnt.

Biatlon i Helsingør, skal det være et tilbud hele sommeren?

Tal med Henning Pries, om der kunne stå et par mål sommeren over.

L2017

Jæger-introdag 22. april

Hvordan sælger vi skydning til piger – vi skal finde en eller to foreninger, der har lyst at lave en målrettet indsats for at tiltrække piger og kvinder. Dorthe tænker pigerne kan få et frirum i skydningen.

9. Eventuelt

Referat:

Formandsmøde ØST

STAP.

Der mangler oplysninger om de forskellige landshold på DGI's hjemmeside og på vores egen. Kan der komme en landsdækkende stævnekalender?